
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 87
Vil ministeren venligst kommentere artikel i Ekstra Bladet den 21. november
2011 ”Gangsterfamilie fik kontanthjælp i fængslet” om den i medierne meget
omtalte Levakovic-familie. Desuden bedes ministeren redegøre for hændel-
sesforløbet, og redegøre for, hvordan det har kunnet lade sig gøre for Køben-
havns Kommune at udbetale kontanthjælp til personer, som er i fængsel?
http://ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/article1661456.ece
Spørgsmålet bedes besvaret forud for besvarelsen af UUI alm. del - sam-
rådsspm. P-T.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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